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علی ترابی- آبــروریــزی تیم فوتبال شهرخودرو در 
بازی های لیگ دسته یک فوتبال کشور در حدی بود 
که سازمان لیگ مجبور شد وارد کار شود و برای تعیین 
تکلیف این تیم جلسه اضطراری تشکیل دهد که در 
نهایت دو بازی آینده تیم شهرخودرو تا روشن شدن 
وضعیت آن به صورت تعلیق درآمد و در ادامه سازمان 
لیگ با خروج امتیاز شهرخودرو از مشهد موافقت کرد. 
بنابراین با توجه به صورت جلسه امضا شده دیروز، از این 
پس باید تیم شهرخودرو را   نماینده استان تهران بدانیم 

و خراسانی ها دیگر نماینده ای در این سطح ندارند.
جلسه تعیین تکلیف وضعیت باشگاه شهرخودرو روز 
گذشته با حضور منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم و 
رئیس کمیته مسابقات فدراسیون فوتبال، محمدرضا 
کشوری  فرد، سرپرست سازمان لیگ، حمیداوی مالک 
و حیدرپور مدیرعامل باشگاه شهرخودرو، حیدری 
نماینده هیئت فوتبال خراسان رضوی، سهیل مهدی 
مدیر مسابقات و محمدرضا کسرایی مدیر نقل و انتقالات 
برگزار شد. سازمان لیگ هم درباره مصوبات مهم اعلام 
شده در این نشست این گونه اعلام کرد: »با توجه به 
حواشی رخ داده برای باشگاه شهرخودرو به منظور 
حضور در رقابت های لیگ دسته اول فوتبال، رقابت های 
این تیم در لیگ یک به مدت حداکثر دو هفته معلق شود 

و در این زمان مالک باشگاه فرصت خواهد داشت که 
برای رفع مشکلات و تعیین وضعیت این باشگاه اقدام 
کند. همچنین مالک باشگاه خواستار خروج تیم از 
خراسان رضوی شد که سازمان لیگ موافقت اولیه خود 
را با این موضوع به شرط رعایت مقررات جاری حاکم بر 

باشگاه های کشور اعلام کرد.«

سازمان لیگ خواستار شد	 
مدیرعامل باشگاه شهرخودرو که در این جلسه حضور 
داشت، درباره وضعیت آینده تیم به خبرنگار ما گفت: 
سازمان لیگ به صراحت اعلام کرد که حمیداوی را 
به عنوان مالک تیم شهرخودرو می شناسد و مدیران 
باشگاه امید وحدت را به رسمیت نمی شناسد، به همین 
دلیل اعلام شده که برای تعیین تکلیف تیم اقدام کنیم.

حیدرپور درباره مصوبات نشست سازمان لیگ افزود: 
بازی های تیم شهرخودرو دو هفته به تعویق افتاد تا 
کارهای انتقال تیم از مشهد به تهران را انجام دهیم و 
سپس به دنبال کارهای باز شدن پنجره نقل و انتقالات و 
جذب بازیکن باشیم. از طرفی هم سازمان لیگ قرار شد 
نامه ای برای مسئولان ورزش خراسان رضوی ارسال 
کند تا برای این انتقال همکاری کنند. وی تصریح کرد: 
حمیداوی هم در این جلسه درخواست کرد با خروج تیم 

موافقت شود که حتی قنبرزاده رئیس کمیته مسابقات 
فوتبال اعلام کرد که فقط امتیاز تیم های لیگ برتری 
نمی تواند به شهری دیگر انتقال یابد اما امتیاز تیم های 
دیگر رده ها با موافقت استان می تواند منتقل شود. 
حیدرپور گفت: قرار شد سازمان لیگ این موضوع را 
پیگیری کند تا امتیاز تیم به تهران بیاید و ما به تیم داری 
ادامه دهیم. اگر خراسانی ها با این موضوع مخالفت 
کنند، هر اتفاقی که متوجه تیم شود به گردن آن هاست. 
قرار شد نامه ای از سوی سازمان لیگ به استان ارسال 
شود و اگر جواب ندادند، سازمان لیگ خودش تصمیم 

بگیرد.
وی تصریح کرد: هیئت فوتبال به دنبال این است که 
سهم 10 درصد بابت فروش امتیاز تیم را بگیرد و سپس 
اجازه خروج تیم را بدهد. ما هم گفتیم الان فروشی 
صورت نگرفته است و ما به عنوان مالک تیم قصد داریم 

تیم را به تهران ببریم و عملا انتقالی انجام نشده است.
حیدرپور در پاسخ به این سوال که آیا مدیران باشگاه 
امید وحدت مدعی امتیاز تیم هم هستند، افزود: وقتی 
چک های شان برگشت خورده است، قرار داد فسخ 
می شود و دیگر هیچ ادعایی ندارند. قراردادی نوشته 
و در آن قید شده که هر کدام از چک ها برگشت بخورد، 
همه امتیازها سلب می شود و به هم می خورد. الان هم 

درخواست آقای سالاری مالک باشگاه امید وحدت این 
است که از این وضعیت نجات یابد. خودش اقرار می کند 

که اشتباه کردم که در این قرارداد پای کار آمدم.
منصور قنبر زاده نایب رئیس فدراسیون فوتبال نیز در 
خصوص باشگاه شهرخودرو به ورزش سه گفت: باشگاه 
شهرخودروی مشهد مشکلات و اختلاف های داخلی 
داشت که به شأن و اعتبار مسابقات لیگ یک لطمه 
وارد کرده بود و به همین دلیل برای تعیین تکلیف این 
باشگاه، نشستی با حضور مالک این باشگاه و نماینده 
هیئت فوتبال خراسان رضوی برگزار کردیم. او درباره 
احتمال شرط بندی روی ایــن تیم هم توضیح داد: 
بحث های شرط بندی درباره شرایط این تیم هم مطرح 
شده که کمیته های انضباطی و اخــلاق فدراسیون 

فوتبال به این مسئله رسیدگی خواهند کرد.
وی درباره مالکیت این باشگاه گفت: با توجه به اسناد 
مالکیت و آگهی در روزنامه رسمی، مالک باشگاه 
کاملا مشخص است و بعد از جلسه ای که برگزار 
کردیم صورت جلسه ای مشترک به امضای حاضران 
در جلسه رسید. بر این اساس فرصتی دو هفته ای 
به مالک باشگاه داده شد تا برای حل مشکلات این 

باشگاه اقدام کند.

مدیریت فشل و معیوب	 
این در حالی است که خراسان رضوی دیگر نماینده 
ای در بالاترین سطح فوتبال کشور ندارد و باید به حال 
آشفته این روزهای فوتبال استان گریست. نماینده این 
استان، کلکسیون اتفاقات فاجعه بارش تکمیل شد و در 
این مدت بازیچه استان های دیگر بود؛ تیمی که مدیریت 
فشل و معیوبی داشت و کسی از استان هم نتوانست 
جلوی افتضاحات تاریخی تیم را بگیرد. حتی مسئولان 
ارشد استان هم دلشان به حال این تیم نسوخت و آن را 
به حال خودش رها کردند و به نوعی چوب حراج به آبرو 
و اعتبار ورزش استان زده شد. حالا کسانی که ژست 
مدیریتی می گیرند، باید پاسخ گوی مردم و هواداران 
باشند. باید متاسف بود که خراسان رضوی هیچ نماینده 
ای در بالاترین سطح فوتبال کشور نــدارد. آیا شأن و 
اعتبار خراسانی ها و جوانانی که علاقه مند به فوتبال 

هستند، همین است؟

۲ بازیکن آویژه  در اردوی تیم ملی بسکتبال

اردوی تیم ملی بسکتبال ایران برای حضور در رقابت های پنجره پنجم 
انتخابی جام جهانی ۲0۲۳، از صبح دیروز آغاز شد و سعید ارمغانی 
سرمربی تیم ملی بسکتبال 17 بازیکن را به این اردو دعوت کرده است 
که نام دو بازیکن از تیم بسکتبال آویژه صنعت مشهد هم دیده می شود. 
این اردو در حالی آغاز شد که حامد حدادی، کاپیتان و سنتر تیم ملی ایران 
به دلیل حضور در لیگ چین، در هفته پایانی تمرینات به جمع شاگردان 

سعید ارمغانی می پیوندد و فعلا در اردو حضور ندارد.
 بهنام یخچالی و ارسلان کاظمی نیز به دلیل سرماخوردگی فعلا با تیم 
تمرین نمی کنند و در روزهای آینده پس از بهبودی به تمرینات اضافه 

می شوند.
 سعید ارمغانی سرمربی تیم ملی بسکتبال که چند روز قبل در مشهد 
حضور داشت و بازی تیم های آویژه و مهرام را هم از نزدیک تماشا کرد، 
حسن علی اکبری و مرتضی طاهری دو بازیکن آویژه صنعت پارسا را نیز 
به اردوی تیم ملی دعوت کرد.تیم ملی بسکتبال ایران در پنجره پنجم جام 
جهانی در روزهای ۲0 و ۲۳ آبان در تالار بسکتبال آزادی تهران میزبان 

تیم های ملی چین و استرالیا خواهد بود.

رقابت خراسانی ها با 3 نماینده در لیگ 3 فوتبال

مرحله اول مسابقات لیگ دسته ۳ فوتبال کشور از هفته آینده در شهرهای مختلف 
برگزار می شود. خراسان رضوی در این سطح از رقابت ها سه نماینده دارد که بازی 
های هفته اول و دوم این تیم ها مشخص شده است و از شنبه آینده باید به مصاف 
حریفان خود بروند. شریعت نوین، پشتیبانی نزاجا و نادر سه نماینده استان در این 
مسابقات هستند که هر کدام با شرایط متفاوتی پا به این میدان گذاشته اند. در 
هفته اول مسابقات، شاهد شهرآورد مشهدی ها هستیم و تیم پشتیبانی نزاجا به 
مصاف شریعت نوین می رود که این دیدار قرار است در ورزشگاه امام رضا)ع( 
مشهد برگزار شود. همچنین تیم نادر مشهد که با عنوان قهرمانی در استان به این 
سطح رسیده است، در اولین بازی میزبان تیم گل ریحان البرز در ورزشگاه ثامن 
الائمه)ع( مشهد است. در هفته دوم این مسابقات هم تیم شریعت نوین در ورزشگاه 
ثامن الائمه)ع( میزبان تیم همشهری خود نادر مشهد است.   تیم پشتیبانی نزاجا 

هم در دیداری خارج از خانه به مصاف شهرداری کرج می رود.

 با قرعه کشی مرحله دوم جام حذفی فوتبال کشور

پشتیبانی شمال شرق میزبان مس نوین کرمان
براساس اعلام سازمان لیگ، قرعه کشی مرحله دوم جام حذفی با حضور 1۳ تیم 
صعود کننده از مرحله اول به همراه 1۵ تیم از لیگ دسته دوم که برای حضور در 
این جام اعلام آمادگی کرده بودند، انجام شد و تیم ها حریفان خود را شناختند. 
خراسان رضوی نیز در مرحله اول نماینده ای به نام پشتیبانی شمال شرق داشت 
که بازی اول خود را مقابل اکسیژن مرند با پیروزی ۲ بر یک پشت سر گذاشت و 
حالا در مرحله دوم باید در مشهد به مصاف تیم مس نوین کرمان برود. مسابقات 
این مرحله در روزهای 1۸ و 1۹ آبان برگزار می شود و هر تیمی که بعد از شرکت در 
قرعه کشی از حضور در مسابقات انصراف بدهد طبق آیین نامه یک فصل از حضور 

در رقابت های جام حذفی محروم و جریمه نقدی می شود.

بهاره موفقی/ رئیس هیئت تیراندازی 
ــاره به  ــ ــا اش ــوی ب ــان رضـ ــراس خ
بخش  در  ــلاح  س تامین  مشکل 
تیراندازی بانوان گفت: بیش از 
بانوان  بین  در  فعال  عضو   ۲00
تیرانداز در استان داریــم که شاید 
کمتر از ۲0 نفر آن ها )10 درصد( 
ســلاح دارنـــد. به عنوان مثال زهرا 
هاشمی، تیرانداز ملی پوش خراسانی 
به دلیل این که نتوانستیم برایش سلاح 
خریداری کنیم، نتوانست در مسابقات 
المپیک حضور پیدا کند. حسین نقدیان 
ــزود: بیش  در گفت وگو با خبرنگار ما اف
از ۵0 درصد تیراندازان استان ما بانوان 

هستند. به نوعی ۲۳ نفر از اعضای 40 نفره تیم ما را 
بانوان تشکیل می دهند. در ورزش تیراندازی بیشترین 
معضل مربوط به بحث سلاح است. ما سلاح با کیفیت 
نداریم، اگر هم خودشان بخواهند آن را تهیه کنند باید 
هزینه زیادی پرداخت کنند. یک تپانچه حدود ۸0 تا ۹0 
میلیون تومان و یک تفنگ حدود 1۵0 تا 160 میلیون 
تومان قیمت دارد. تیرانداز هم تا زمانی که بخواهد با 
سلاح عمومی تیر بزند، تیرانداز خوب و حرفه ای نمی 
شود. وی با بیان این که به جز چند نفر در استان بقیه 
سلاحی ندارند، اظهار کرد: زهرا هاشمی که در سال 
۹۹ به تیم ملی دعوت شد به واسطه این که نتوانستیم 
برایش سلاح خریداری کنیم، به المپیک نرفت وگرنه 
تیرانداز بسیار حرفه ای است.رئیس هیئت تیراندازی 
استان     افزود: متاسفانه از انتهای سال ۹۹ تاکنون در 

تیراندازی بخش بانوان، خراسان رضوی ورزشکاری در 
تیم ملی نداشته است و بانوان استان ما از سال ۸۹ هنوز 
موفق به کسب مقامی نشده اند. این در حالی است که 
قبلا اکثر اعضای تیم ملی بانوان تیرانداز، از استان ما 
بودند و در این عرصه حرف زیادی برای گفتن داشتیم.
وی اضافه کرد: یکی از دلایل آن محدودیت های مالی 
است. از دوسال پیش تاکنون حتی یک ریال بودجه به 
این عرصه اختصاص داده نشده است. فقط فدراسیون 
تیراندازی سال گذشته مبلغ 10 میلیون تومان به هیئت 
استان اختصاص داده که همان هم پول قبض های آب، 
برق و... می شود. وی خاطر نشان کرد: تیراندازی به 
خصوص در بخش بانوان محروم ترین نوع ورزش ایران 
است و هیچ نگاهی به آن نمی شود با این که در دین ما به 

این ورزش سفارش زیادی شده است.

رئیس هیئت تیراندازی استان تشریح کرد:

90 درصد بانوان تیرانداز استان بدون سلاح

نایب قهرمانی خراسانی ها در کاتای جودو
جودوکاران خراسانی در پانزدهمین دوره مسابقات کاتای جودوی قهرمانی 
کشور به نایب قهرمانی دست یافتند. این مسابقات در بخش مردان و با حضور ۹۵ 
ورزشکار در رده های سنی بالا و زیر ۲۳ سال در تهران برگزار شد که در پایان قم 
به مقام قهرمانی دست یافت و خراسان رضوی و همدان نیز به ترتیب در رده های 
دوم و سوم قرار گرفتند. در نتایج انفرادی نیز رضا جاوید و محمد شیری ورزشکاران 
خراسان رضوی در بخش جونوکاتا به مدال طلا دست یافتند. علی اکبر و علی اصغر 
وشناد در   ناگه نوکاتا و   محمدرضا جاوید و علیرضا عبادی نیز در بخش کاتامه نوکاتا 

نقره ای شدند.

رئیس هیئت هندبال سرخس:

توافق های خوبی برای هندبال سرخس صورت گرفت

رئیس هیئت هندبال سرخس در خصوص شرایط فعلی این رشته در شهرستان 
گفت: بعد  از درخواست مطالبات خود از هیئت هندبال و آموزش  و پرورش استان، 
جلسه هماهنگی در سرخس برگزار و نتایج خوبی حاصل شد. احمد دریادار 
افزود: امکانات اداره کل آموزش و پرورش خراسان رضوی تمام و کمال در اختیار 
هیئت هندبال سرخس قرار گرفته و سالن ورزشی آموزش و پرورش را به صورت 
رایگان در اختیار ما گذاشتند و برای استعدادیابی مکاتبات لازم نیز انجام شد 
که دانش آموزان برای استعدادیابی در مدارس حاضر شوند. همچنین قرار شد 
مربیان درجه ۳، دو جلسه از زنگ ورزش را در هفته به آموزش و استعدادیابی در 
مدارس بپردازند. وی در خصوص امکانات موجود در این شهرستان خاطرنشان 
کرد: هم اکنون سالن تخصصی هندبال این شهرستان در اختیار هیئت فوتبال 
است، چرا که قرارداد دارند اما سالن دیگری را علی الحساب به هندبال اختصاص 
ــد تا خانه هندبال  آن جا ایجاد و درآمدهای حاصل از آن برای هندبال  داده ان

سرخس استفاده شود.

مسابقات کشتی باچوخه درتربت جام

اعلمی/ مسابقات کشتی باچوخه به مناسبت گرامی داشت هفته تربیت بدنی 
وورزش درتربت جام برگزار شد. مسئول انجمن کشتی باچوخه تربت جام با اعلام 
این خبر به خبرنگار ما گفت: کشتی باچوخه درمنطقه تربت جام از علاقه مندان 
و طرفداران پرشوری برخوردار  است وچوخه کاران این شهرستان درگودهای 
کشتی باچوخه کشور صاحب عنوان هستند.حبیب حسینی همچنین افزود: در 
مسابقات این هفته کشتی باچوخه تربت جام که به مناسبت گرامی داشت هفته 
تربیت بدنی و ورزش درسالن شهید میری این شهرستان به صورت قند پهلوانی 
برگزارشد ، این نتایج به دست آمد؛  در قند اول جدال حامد میرزاپور با مجید 
محمدی برنده   نداشت . درقند دوم در جدال میان مصیب براتی و هادی تیموری 
پیروزی از آن مصیب براتی بود . در قند سوم رقابت مصطفی براتی و ابوالفضل 
رستمی ،  در قند چهارم جدال علی محمد آبادی با معراج خاکی و در قند پنجم 
رقابت ایمان یارمحمدی وابوالفضل یارمحمدی برنده   نداشت و   با نتیجه مساوی 

به پایان رسید.

ســرمــربــی تیم ملی والــیــبــال نشسته گــفــت: از 
مدیرکل بهزیستی تا خیران در همایش روز ملی 
پاراالمپیک حضور دارند اما مدیرکل ورزش استان 
غایب اســت. هــادی رضایی در حاشیه همایش 
روز ملی پاراالمپیک در گفت وگو با ایسنا افزود: 

ورزشــکــاران، کودکان و دانش آموزانی 
ــد،  کــه در ایــن همایش حضور دارن

ــزو شــهــرونــدان محسوب  مگر ج
نمی شوند؟ مطابق آمار سازمان 
درصد   1۵ تا   10 بین  جهانی، 
مردم ایران جانباز و معلول هستند 

و نیاز به اماکن اختصاصی دارند.
وی اظهار کرد: حدود ۳0 ورزشگاه و 

سالن اختصاصی برای مردم مشهد داریم اما چه 
تعداد از آن ها ویژه معلولان است؟ باید 10 تا 1۵ 
درصد سالن ها و اماکن شهری مشهد نیز به این قشر 
اختصاص یابد، در حالی که حتی هنوز اتوبوس، 
مترو و دیگر وسایل شهری مناسب سازی نشده 
است. رضایی با انتقاد از حضور نداشتن مدیرکل 

ورزش و جوانان خراسان رضوی در این همایش 
بیان کرد: شهرداری مشهد به تنهایی نمی تواند در 
این زمینه کاری انجام دهد. تمام دستگاه ها باید 
دست به دست یکدیگر دهند.وی افزود: شهردار 
مشهد قول داده منوط بر این که خیران جلو بیایند، 
زمینی در اختیار هیئت جانبازان و معلولان 
استان بگذارد. این یک همت همه  جانبه 
می خواهد که امیدوارم بالاخره شکل 
بگیرد. رضایی گفت: تمام دستگاه ها 
برای حل مشکلات این قشر باید دست 
به دست یکدیگر دهند. باید حق 10 تا 
1۵ درصد از شهروندان که نیاز به اماکن 
اختصاصی دارند، مطالبه شود. چرا خراسان 
رضوی در امکانات ورزشی حوزه معلولان جایگاه 
ــرد: هیئت  ــی ام کشور را دارد؟ وی  تصریح ک س
جانبازان و معلولان استان باید بابت مجموعه 1۵ 
خرداد به اداره  کل ورزش و جوانان استان اجاره 
پرداخت کند. مگر جانبازان و معلولان درآمــدزا 

هستند که بابت آن باید اجاره پرداخت شود؟

رئیس هیئت فوتبال خراسان رضوی، در جلسه ای 
که با حضور روســای هیئت فوتبال  شهرستان ها، 
تاج  فیروز، رئیس تربیت بدنی آستان قدس و عباس 
مشمول مسئول تربیت بدنی سپاه امــام رضــا)ع( 
برگزار شــد، گفت: خوشبختانه براساس رویکرد 

تعاملی هیئت فوتبال، طی سه سال اخیر 
ــوزه  ــا بسیج و ح ارتـــبـــاط نــزدیــکــی ب

ــا)ع(  ــام رضـ تــربــیــت بــدنــی ســپــاه امـ
ــه تقویت  ــد ب ــن ــاورم ــم و ب ــه ای ــت داش
هــمــکــاری هــای بین  بخشی بــرای 
ــان رضــوی  ــراس ــای فــوتــبــال خ ــق ارت

هستیم و قطعا برنامه های مشارکتی 
را در ادامــه راه نیز دنبال خواهیم کرد. 

به گــزارش ایسنا، اصولی خاطر نشان کرد: هیئت 
فوتبال خراسان رضوی به دنبال تقویت، ساختارمند 
کردن و پیشبرد هدفمند ارتباط خود با دستگاه های 
دخیل در استان، از جمله بسیج و تربیت  بدنی سپاه  
امام رضا)ع(، به ویژه در شهرستان های استان است. 
عــلاوه بر سپاه، به برکت امــام رضــا)ع( در خراسان 

رضوی، ظرفیت ارزشمند و توانمندی چون آستان 
قدس رضــوی را داریــم که می تواند در کنار هیئت 
فوتبال قرار گیرد.اصولی با دفاع از کارنامه اش در 
فوتبال خراسان رضوی گفت: عملکرد هیئت فوتبال 
استان طی سه سال اخیر، عملکردی روشن، واضح و 
قابل دفاع است؛ گزارش های رسمی فدراسیون 
درخصوص ارزیابی عملکردی در حوزه های 
مختلف همچون استعدادیابی، گواه بر این 
مدعاست که طبق آن هیئت فوتبال استان 
خراسان رضوی بالاترین امتیاز را کسب 
کــرده و سرآمد استان های کشور بوده 
است. او با تاکید بر عملکرد خوب هیئت 
فوتبال در سه سال گذشته گفت: برگزاری 
منظم لیگ ها و دوره هـــای مختلف آموزشی ویژه 
داوران و مربیان و برنامه های فوتسال، فوتبال و... 
دیگر نکات مثبت عملکردی سه ساله هیئت فوتبال 
اســت. برخی هستند که مسائل بی ربط به حوزه 
ماموریتی و شرح وظایف تعریف شده در اساسنامه 
هیئت فوتبال استان را به این هیئت نسبت می دهند.

 انتقاد رضایی از غیبت مدیرکل ورزش
 در همایش روز ملی پاراالمپیک

  دفاع اصولی از عملکرد 3 ساله خود
 در هیئت فوتبال

ی
قان
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س: 
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تیر آخر بر  پیکر  فوتبال  استان
سازمان لیگ با خروج شهر خودرو از مشهد موافقت کرد!


